
   
Särskilt yttrande 

 
 
§ 80, Antagande av detaljplan Fasanvägen etapp 13  
§ 81, Antagande av gatukostnadsutredning Fasanvägen etapp 13 
 
Detaljplanen för Fasanvägen syftar till att skapa bättre förutsättningar för permanentboende i 
området genom god vägstandard och hållbar vattenförsörjning samt att ge utökade byggrätter. 
 
En utbyggnad av infrastrukturen är nödvändig, inte minst för kommunens blåa och gröna värden 
men också för att göra trafiksituationen tryggare och att barn ska kunna ta sig till och från förskola 
och skola på ett säkert sätt.  
 
Vidare har Länsstyrelsen krav på att infrastrukturen för vatten och avlopp måste moderniseras för att 
skydda naturen. Med kraven kommer också stora risker med vitesförelägganden om inte 
infrastrukturen byggs ut, något som kan bli extremt kostsamt för Tyresös skattebetalare.  
 
Den planerade infrastrukturen är avvägd för att anpassas in i den småskalighet som råder och ska 
fortsätta råda på Brevik. Ytterligare kompromisser kommer att göra det ännu svårare att säkerställa att 
barn kan ta sig till skolan på ett tryggt sätt. Vi Socialdemokrater är tydliga, vi kommer inte att 
kompromissa bort barns trygghet på det sätt som Sverigedemokraterna och Moderaterna vill.  
 
Det sätt Moderaterna hanterat denna plan är djupt oseriöst. Omvandlingen av Östra Tyresö 
initierades när Moderaterna styrde kommunen. De har röstat för tidigare omvandlingsetapper och 
också varit för denna enskilda etapp hela vägen upp i Kommunstyrelsen för att nu bara två veckor 
senare i kommunfullmäktige vilja ha dyra och försenande utredningar som tidigare inte varit aktuella, 
med målet att göra det svårare och med otryggt för barn att röra sig i området.  
 
De avvägningar och kompromisser Sverigedemokraterna och nu även Moderaterna helt plötsligt vill 
ha till stånd är redan gjorda, infrastrukturen är redan avvägd mellan att bibehålla småskaligheten på 
Brevik och mellan att barn ska kunna ta sig skolan på ett tryggt sätt. Ytterligare en utredning kommer 
bara att öka kostnaderna för skattekollektivet och för de enskilda fastighetsägarna. 
 
Hade Moderaterna och Sverigedemokraterna på riktigt velat avlasta skattekollektivet och enskilda 
fastighetsägare ekonomiskt borde de tidigare stött vår linje att fler ska kunna stycka av sina tomter. Vi 
Socialdemokrater har under varje omvandlingsplan drivit ett det ska vara möjligt att stycka av 
fastigheter som är 4000 kvm stora. Det hade spridit ut kostnaderna på fler fastigheter och dessutom 
gett fler möjligheter att finansiera kostnaderna genom att stycka av.  
 
För den socialdemokratiska gruppens räkning  
 
 
 
Christoffer Holmström, gruppledare 
 
 


